



Calendar T1 George

Fri, Oct 19 Fall Jazz Concert, 7:30 PM, Paly Haymarket Theater

Mon-Sat, Oct 22-27

Homecoming Week

Thu, Oct 25

PTSA BBQ, 6 PM, Titan Gym

Night Rally, 8 PM, Titan Gym

Fri, Oct 26

Sports Boosters Homecoming BBQ, 3 PM, Bol Park

Homecoming Football Game vs. Lynnbrook, 4:30 PM Frosh/Soph, 7 PM Varsity, Football Field

Sat, Oct 27

Homecoming Dance, 7:30 PM, Bow Gym

Wed, Oct 24

Band & Orchestra Boosters Meeting, 7:15 PM, Rm V17

Tue, Oct 30

Freshman & Symphonic Band Concert, 7:30 PM, Spangenberg (tent.)

Thu-Sat, Nov 1-3 Fall Play: Metamorphosis ([Info](#))

Fri, Nov 2 Principal's Coffee, 8:30 AM, Staff Lounge

10月19日星期五 秋季爵士音乐会, 晚上7:30, Paly Haymarket剧院

10月22日至27日 星期一至星期六 返校周

10月25日星期四 PTSA BBQ, 下午6点, Titian健身房
晚上集会, 晚上8点, Titian健身房

10月26日星期五

体育运动 推进委员会返校 BBQ 活动, 下午3点, Bol Park

返校周橄榄球比赛 Gunn对阵Lynnbrook, 4 : 30 PM Frosh/Soph, 7 PM Varsity, 橄榄球场

10月27日星期六 返校舞会, 7 : 30 PM, Bow 健身房

10月24日星期三 Band & Orchestra 推进委员会会议, 7 : 15 PM, Rm V17

10月30日星期二 新生和交响乐团音乐会, 7 : 30 PM, Spangenberg (帐篷)

11月1日星期四至星期六 秋季戏剧 : 变形记 (信息[Info](#))

11月2日星期五 校长咖啡, 上午8:30, 员工休息室

Gunn

T2 Caroline 2019

Gunn Water Polo Program Fundraiser at Pizza Chicago

Mon & Tue, Oct 29 & 30, Pizza Chicago

Please join us for a fundraiser for the Gunn High School boys and girls water polo teams on October 29 and 30, 2018. Bring or mention [this flyer](#), and Pizza Chicago will donate 20% of the proceeds to the Gunn High School Water Polo program. Pizza Chicago, 4115 El Camino Real, Palo Alto, CA 94306. Take out, delivery, or dine in!

在Pizza Chicago的Gunn水球项目筹款活动

10月29日和30日，周一和周二， *Pizza Chicago 餐馆*

请加入我们，于2018年10月29日和30日为Gunn高中男孩和女孩水球队筹款。带上或提及此传单，Pizza Chicago餐馆将把20%的收益捐赠给Gunn高中水球计划。Pizza Chicago, 4115 El Camino Real, Palo Alto, CA 94306. 外卖，送餐或在餐馆用餐均可！

Study Abroad Opportunities

Tue, Oct 30, 6:30-8 PM, Room H5

Gunn High School has been designated as a Global Navigator High School by the Council on International Educational Exchange. This comes with a significant award for study abroad scholarships. To date, Gunn has sent more than 60 students abroad, to such places as Chile, China, South Africa, and Japan. To learn about this opportunity for summer 2019, please attend a parent meeting on Tuesday, Oct. 30 from 6:30-8:00 PM in Room H5. Contact Liz Matchett, lmatchett@pausd.org, for more information.

海外留学机会

10月30日星期二，下午6：30-8，H5教室

Gunn高中被国际教育交流委员会指定为全球领航高中。这为海外留学奖学金提供了重要奖励。迄今为止，Gunn已经派遣了60多名学生到国外，前往智利，中国，南非和日本等地。要了解2019年夏天的这个机会，请于10月30日星期二下午6：30-8：00在H5会议室参加家长会。有关更多信息，请联系Liz Matchett, [lmatchett @ pausd.org](mailto:lmatchett@pausd.org)。

T3Jasmine

Construction Delays on El Camino

Nov 5-29

The City of Palo Alto Utilities Department is planning to begin gas utility improvements along El Camino Real, from El Camino Way to south of W. Charleston Road. This work is anticipated to be complete within

4 weeks. The construction activities will likely affect parents and students commuting to Gunn. For more information, click [here](#).

El Camino的建设延迟

11月5-29

帕洛阿尔托市公用事业部门正计划沿着埃尔卡米诺大道(El Camino Real), 从埃尔卡米诺大道(El Camino Way)到西查尔斯顿路(W. Charleston Road)以南, 开始改善天然气公用事业。这项工作预计在4周内完成。建筑活动可能会影响父母和学生通勤到冈恩。要了解更多信息, 请点击[这里](#)。

It's Time to Talk Turkey!

The Turkey Feast is Fri, Nov 16

The Turkey Feast is going to be a little different this year. Instead of asking you to cook a turkey we will be asking families to donate directly to The Turkey Fund which will purchase all the turkeys required to feed 1,500 students, staff and faculty. We will still have mashed potatoes, stuffing, gravy, salad, vegetarian options and PIE! And many volunteers will be needed on the day of the event. Watch for a sign-up sheet on Facebook, through your parent network or in the Gunn Connection. Questions? Please contact Donna Pioppi at dpioppi41@yahoo.com.

是时候聊聊火鸡了!

火鸡宴是11月16日星期五

今年的火鸡大餐会有些不同。我们不是让你做火鸡, 而是让家庭直接捐赠给火鸡基金会, 该基金会将购买1500名学生、教职员和教师所需的所有火鸡。我们还会有土豆泥、馅料、肉汁、沙拉、素食选择和馅饼! 活动当天还需要很多志愿者。注意在Facebook上的注册表, 通过你在Gunn连接的父母网络。问题吗? 请通过dpioppi41@yahoo.com联系Donna Pioppi。

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

T4 Angela

Gunn Sports Boosters Homecoming BBQ

Fri, Oct 26, 3-6:30 PM, Bol Park, 3590 Laguna Ave, Palo Alto

Info & Tix: <https://www.eventbrite.com/e/gunn-sports-boosters-homecoming-bbq-tickets-50808020156>

Attention parents! Come enjoy ribs, brisket, beverages and fun with your fellow Gunn Sports Boosters prior to the Football Games (JV and Varsity) on Friday, October 26th from 3-6:30 PM the afternoon of Gunn High School's 2018 Homecoming Week. There will be fun, friends, enthusiasm, and of course, Gunn Sports Boosters swag to help support our Titans! The BBQ will be hosted in Bol Park, a short 5-minute walk from the stadium. The festivities begin at 3 PM well in advance of the JV game and carry on up until a few minutes before the kickoff of the Varsity game. Tickets are \$20 per couple (two adult entries) and all proceeds go to supporting Gunn Athletics.

Gunn Sports Boosters Homecoming BBQ

Ø → *10 v 26 ¥ > * W 3-6 > 830 > * Bol Park > * 3590 Laguna Ave > * Palo Alto

Info > \$Tix: www.eventbrite.com/e/gunn-sports-boosters-homecoming-bbq-tickets-50808020156

" • @ → 10 v 26 ¥ Í ‡ → W 3!! +³6!! 30 (> * ~ Gunn 9x p 2018 ° G1á Ø \$x W > * M • è ~ 2Š #+3Å%7 > & JV ô / h®' S Z M \$x Gunn Sports Boosters ¼ w < 9µ > " 5 + W * k y q ô ß 2f w ß 2f > * x m > * C | _ > * \ ! > * Gunn Sports Boosters " Ž " - â C! { \$x H > C v } q % 7 W ~ Bol Park ¶ R Í / œ * 2 ¥ & ! / * ñ) É ! T w % % \$ x 5 (g. l / œ 2 ° & i 1 & f q % 7 ~ œ _ Ó ¶ - š _ ê S \$ x W 3

!! >* ¼ â Q| ? ± Û æ² h®š _ê S (g. hw&ŠÝ —^ µ, 20*> ->&i mB Ç g_ê8 >' >* d w 2 %4”#Ý© - â Gunn Athletics

Gunn Athletics

T5 Angela

Athletes of the Week

The Sports Boosters would like to congratulate **Cooper McKenna** (Water Polo) for being selected Athlete of the Week and **Rachel Grant** (Volleyball) for being recognized with Honorable Mention.

-- [Palo Alto Online and Weekly](#), Friday, October 12.

本周运动员

Sports Boosters 想

祝贺Cooper McKenna（水球）被选为本周运动员和Rachel Grant（排球）获得荣誉奖。

- Palo Alto Online和Weekly, 10月12日星期五。

PAUSD & PTAC

** 1 (: ** PTA Is Advocacy -- Follow up on last week's Stanford GUP announcement

Tue, Oct 23, 6:45 PM, School Board Meeting, PAUSD Board Room, 25 Churchill Ave, Palo Alto

We are pleased to announce that the Santa Clara County Board of Supervisors unanimously approved the Staff Recommendation to allow the Stanford application for a General Use Permit ("G.U.P.") and Development Agreement ("D.A.") to now include community input. Thank you to all who wrote to the County Supervisors and who went to speak at their meeting. The Palo Alto Council of PTA advocates for PAUSD school families and children. The PTAC wrote a letter to our school Board members to take a position on the Stanford G.U.P and to ensure that no decisions would be made that would have a negative impact on current and incoming PAUSD students. PTA Council will speak again at the next board meeting. Please plan to attend, if you can, and show your support.

新 PTA 提倡 -- 跟进上周的斯坦福GUP公告

星期二, 10月23日, 下午6:45, 学校董事会, PAUSD会议室, 25Churchill Ave, 帕洛阿尔托
我们很高兴地宣布, 圣克拉拉监事会一致批准了工作人员建议书, 允许斯坦福大学申请通用许可证 (“G.U.P.”) 和发展协议 (“D.A.”) 现在包括社区意见。感谢所有写信给县主管并在会议上发言的人。帕洛阿尔托PTA理事会倡导PAUSD学校家庭和儿童。PTAC写信给我们学校的董事会成员, 以便在Stanford G.U.P上担任职务, 并确保不会做出会对现有和即将到来的PAUSD学生产生负面影响的决定。PTA理事会将在下一次董事会会议上再次发言。如果可以, 请计划参加并表示支持。

T6 Angela

Don't Forget to Vote YES on Measure Z

Election Day is Tue, Nov 6

Measure Z will ensure that students get facilities that are modern, safe, secure, and provide for 21st century learning opportunities. We need 55% of the vote to pass this important bond measure, which enables us to complete the second half of needed upgrades to PAUSD sites. Mail-in ballots have arrived, so be sure to vote YES on Measure Z. Every vote counts and we need yours! The Palo Alto Weekly and

League of Women's Voters both endorse Measure Z as do many community leaders and residents (<https://yes-on-z.org/measure-z-palo-alto-endorsements/>).

Can we count on your YES vote? WE NEED YOUR HELP:

1. Sign up to [PHONE BANK](#) with your school.
2. Participate in a [precinct walk](#) Oct 20 and Nov 3.
3. Display a [lawn sign](#)!
4. Go to your polling place on Election Day, Nov 6, or mail in your yes vote as soon as your mail-in ballot arrives. All registered voters will receive a ballot the week of October 8 and ballots must be postmarked by Election Day, Nov 6, to be counted.

Find more information on Measure Z at [Yes-On-Z.org](#). VOTE YES ON MEASURE Z TODAY!

不要忘记给Measure Z投赞成票

Measure Z会保证学生获得现代，安全，安全的设施，并提供21世纪的学习机会。我们需要55%的票来通过这个重要的债券计量，使我们能够完成PAUSD网站所需升级的后半部分。邮寄投票已到达，不要忘记给Measure Z投赞成票。每一个票都算数，我们需要你的！

Palo Alto Weekly和League of Women's Voters两个都拥护Measure Z ([endorse Measure Z](#)) 以及更多的社区队长和住民。我们可以依靠你的YES投票吗？我们需要你的帮忙：

1. 用你的学校来在[PHONE BANK](#)注册
2. 参加一个在10/20和11/3的[Precinct walk](#)
3. 显示草坪标志！[lawn sign](#)
4. 在11月6日的选举日前往您的投票站，或在您的邮寄投票到达后立即邮寄您的YES投票。所有登记的选民将在10月8日那一周收到选票，选票必须在11月6日的选举日邮寄，以便计算。

如需更多Measure Z信息，参观[Yes-On-Z.org](#)。今天给Measure Z投赞成票！

T7 Richard

**** 1 (: ** Advocacy Tips from Supervisor Joe Simitian**

Thu, Nov 8, 6:30-8 PM, Haymarket Theater, Palo Alto High School, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

Is there a cause or issue that you feel strongly about? Do you know how to go about advocating for it? The PTA Council of Palo Alto brings to you the only advocacy seminar you will ever need! Whether you're a new parent or experienced leader, Supervisor Simitian has some fabulous advocacy tips and will be available to answer your burning questions. Please join us in learning how to advocate for the education, health, safety and wellbeing of all children in our schools and community. RSVP [here](#).

****新内容**主管Joe Simitian的宣传技巧**

11月8日，晚上6:30-8点，Paly Haymarket剧院, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

你有强烈关注的动机或议题吗？你知道怎么去提倡它吗？Palo Alto PTA委员会为您带来了您唯一需要的宣传研讨会！无论您是新任父母还是经验丰富的领导者，主管Simitian都会提供一些精彩的倡导技巧，并可以回答您的紧迫问题。请加入我们，学习如何倡导学校和社区所有孩子的教育，健康，安全和福祉。有意参加者请在这里回复。

1 (: Building Communities

The Palo Alto PTA Council is pleased to announce the generous donation in the amount of \$2,500 from the 2018 Chinese New Year Community Event at Mitchell Park Community Center hosted by the Palo Alto Chinese Parent Club (PACPC). On Wednesday, October 10, 2018, Ms. Jing Jing Xu, Ms. Amy Yang, and PTAC Representative, Ms. Haitao Zhu, were on hand to present a check to PTA Council at the

District Offices. We encourage you to join your local school PTAs and help support great community building events, such as the upcoming PACPC Chinese New Year's Celebration, happening on February 24, 2019. See more at the PTAC Community Events Calendar (<https://ptac.paloaltopta.org/>).

****新内容**社区建设**

Palo Alto PTA理事会很高兴地宣布获得2,500美元的捐赠。这笔捐款是由Palo Alto中国家长俱乐部（PACPC）在Mitchell Park社区中心主办的2018年中国新年社区活动中筹得的。2018年10月10日星期三，Jing Xu女士，Amy Yang女士和PTAC代表朱海涛女士在学区办公室向PTA理事会提交了支票。我们鼓励您加入您当地的学校PTA并帮助支持意义重大的社区建设活动，例如即将于2019年2月24日举行的PACPC中国新年庆祝活动。更多信息请参见PTAC社区活动日历(<https://ptac.paloaltopta.org/>)。

Edward

**** 1 (: ** Palo Alto Council of PTAs: We Need You. Make A Difference for All Children**

Do you enjoy meeting other like minded parents with a passion for our children or like to shadow seasoned PTA members from other schools? The Palo Alto Council of PTAs (PTAC) is looking for students, teachers, and parent volunteers at its upcoming PTA Council annual events. These are community wide events to meet district and community folks. All level of experience welcomed.

PTAC Annual Staff Appreciation Luncheon

Tue, Nov 6, 12-1 PM, District Office Board Room

- Student Presenters - 3 PAUSD 8th graders or above
- Parent Volunteers - many positions open

PTAC Honorary Service Awards Committee

Thu, Apr 25, 4-6 PM, Lucie Stern Community Center

- Student Presenters - 3 PAUSD 8th grade & above
- Parent Volunteers - many positions open
- Staff Presenters - 3 (classified / non-classified welcomed)

Please email us at council@paloaltopta.org. Hurry, don't wait. Positions go fast!

Community

****新**帕洛阿尔托PTA理事会：我们需要你。让所有孩子都有所作为**

您是否喜欢与其他志同道合的父母会面，对孩子充满热情，或喜欢影响其他学校经验丰富的PTA会员？帕洛阿尔托PTA协会（PTAC）正在为即将举行的PTA理事会年度活动寻找学生，教师和家长志愿者。这些是社区范围的活动，以满足地区和社区人士。欢迎各级经验。

PTAC年度员工感谢午餐会

11月6日星期二，12：1 PM，区办公室董事会会议室

学生主持人 - 3名PAUSD 8年级或以上

家长志愿者 - 许多职位空缺

PTAC荣誉服务奖委员会

4月25日星期四下午4-6点，露西斯特恩社区中心

学生演讲者 - 3级及以上的PAUSD

家长志愿者 - 许多职位空缺

员工主持人 - 3 (欢迎分类/非分类)

请发送电子邮件至council@paloaltopta.org。快点，不要等。职位快点！

社区

T9 Evan

Art for Action Foundation: DreamCatchers Benefit

Sun, Oct 21, 2-5 PM, Adobe Room, Mitchell Park Community Center, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto
Purchase beautiful art donated by local teens and community artists for a great local cause! The Art for Action Foundation, a non-profit organization run by Paly students, is hosting an art auction, and all proceeds will benefit DreamCatchers, which provides tutoring and other support services for low-income middle school students in PAUSD. Come out to participate in the gallery auction and enjoy complimentary food and drinks, fun activities, and listen to an inspiring keynote speaker! For more information, visit <https://www.theartforactionfoundation.org/>.

Greene Middle School Proudly Presents The Wizard of Oz

Thu & Fri, Oct 25 & 26, 7 PM; Sat, Oct 27, 2:30 PM;
Greene Middle School, 750 N California Ave, Palo Alto
Tickets sold at the door: \$10/adult and \$5/child-student. Follow the yellow-bricked road all the way to Greene Middle School's Multi-Purpose Room and see this classic show on stage! The Wizard of Oz by L. Frank Baum, directed by Lee Ann Gray, music direction by Jesse Denny, and choreography by Amanda Collins.

艺术行动基金会：DreamCatchers受益

太阳，10月21日，下午2-5点，Adobe房间，米切尔公园社区中心，3700 Middlefield Rd, Palo Alto
购买由当地青少年和社区艺术家捐赠的美丽艺术品，为当地的事业做出贡献！由Paly学生经营的非营利组织Art for Action Foundation将举办艺术品拍卖会，所有收益将使DreamCatchers受益，提供辅导和其他出来参加画廊拍卖，享受免费食物和饮料，乐趣活动，并听取鼓舞人心的主旨发言人！有关更多信息，请访问<https://www.theartforactionfoundation.org/>。

格林中学自豪地呈现绿野仙踪

周四和周五，10月25日和26日，晚上7点；10月27日星期六，下午2:30；

格林中学，750 N California Ave, Palo Alto

门口售票：成人10美元，儿童学生5美元。沿着黄砖路一直到格林中学的多功能厅，在舞台上看到这个经典的节目！由L. Frank Baum执导的绿野仙踪，由Lee Ann Gray执导，Jesse Denny执导音乐，Amanda Collins编舞。

T10 meiting

Annual Make a Difference Day

Sat, Oct 27, 9 AM-1:30 PM, DLA Piper, 2000 University Ave, East Palo Alto

Please join YCS for the Annual Make a Difference Day. Light breakfast and lunch provided. Volunteer projects begin at 10 AM. Service sites include Palo Alto Baylands Duck Pond, San Francisquito Creek Restoration, Environmental Volunteers EcoCenter, IHSD at Ravenswood, and more. To sign up, please visit <http://youthcommunityservice.org>.

年度有所作为的一天

星期六, 10月27日, 上午9点至下午1点30分, DLA Piper, 2000 University Ave, East Palo Alto
请加入YCS参加年度差异日活动。提供清淡的早餐和午餐。志愿者项目于上午10点开始。服务地点包括 Palo Alto Baylands Duck Pond, San Francisquito Creek Restoration, 环境志愿者生态中心, Ravenswood的IHSD等。要注册, 请访问<http://youthcommunityservice.org>.

Paly Theatre Presents A Midsummer Night's Dream

Nov 2, 3, 9, 7:30 PM; Nov 4, 2:00 PM; Nov 8, 4:30 PM; Palo Alto High School Performing Arts Center, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

Palo Alto High School Theatre presents A Midsummer Night's Dream, William Shakespeare's delightful comedy of thwarted romance, magical transformation, and mistaken identity. By many accounts the funniest of Shakespeare's works, the story involves four young lovers whose romances become confused and complicated by magical intervention in the forest ruled by Oberon, the King of the Fairies and his Queen, Titania.

帕利剧院呈现仲夏夜之梦

11月2日, 3日, 9日, 7:30; 11月4日下午2:00; 11月8日下午4:30; Palo Alto高中表演艺术中心, 50 Embarcadero 路, Palo Alto

帕洛阿尔托高中剧院呈现仲夏夜之梦, 威廉莎士比亚的讽刺浪漫, 神奇转变和错误身份的令人愉快的喜剧。很多人都认为莎士比亚最有趣的作品, 故事涉及四个年轻的恋人, 他们的恋情变得困惑和复杂, 因为神仙干预了由奥伯伦, 仙女王和他的女王泰坦尼亚统治的森林。

T11 Jane

Oberon commands impish Puck to apply magical elixir to the eyelids of sleeping victims, causing them to fall in love with the first living thing seen upon awakening, with hilarious results. Meanwhile, amateur actors who are in the enchanted forest rehearsing their unintentionally awful version of the play Pyramus and Thisbe, are caught in the comic web of confusion. tickets are \$15 adults, \$10 students/seniors. Reserved seating available online at <https://www.palytheatre.com/tickets/>. Box office opens one hour prior to curtain.

Oberon命令顽皮的Puck将神奇的灵药涂抹在正在睡觉的受害者的眼上和脸上, 使他们爱上醒来时看到的第一个生物, 带来欢闹的结果。与此同时, 在魔法森林中排练的他们无意识的剧本中Pyramus和Thisbe的业余演员被困在漫画的混乱网络中。门票成人15美元一位, 学生/老年人10美元。可通过<https://www.palytheatre.com/tickets/>在线预留座位。票房开幕前一小时开票。

Youth Connectedness Initiative (YCI) Peer Leaders (9-12 Grade)

Become a peer leader of the Youth Connectedness Initiative (YCI), an engaging new youth program offered by Youth Community Service (YCS). YCI is a hands-on service-learning program designed to build youth connectedness in the Palo Alto community. Youth peer leaders collaborate with other youth and adults within the community to raise awareness of the importance of youth engagement, and to help youth strengthen their connections to school, family and community. We will meet twice a month. Monthly stipend for all leaders. For more information please email Yusra Beig at yusra@youthcommunityservice.org.

青少年互联倡议 (YCI) 同伴领袖 (9-12年级)

成为青年联系倡议 (YCI) 的同行领导者, 青年联合倡议是青年社区服务 (YCS) 提供的一项引人入胜的新青年计划。YCI是一项实践服务学习计划, 想建立Palo Alto社区的青年联系。青年同伴领袖与社区内的其

他青年和成年人合作，提高对青年参与重要性的认识，并帮助青年加强与学校，家庭和社区的联系。我们将每月见面两次。所有领导人的每月津贴。如需了解更多信息，请发送电子邮件至 yusra@youthcommunityservice.org 与 Yusra Beig 联系。

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

T12 Angela

Volunteer Hour Opportunity for Middle and High Students

Sat, Oct 20, 2:30-5:30 PM, Juana Briones Elementary, 4100 Orme St.

Sign up: <https://www.signupgenius.com/go/10c0b4faba628a1fd0-harvest>

The Juana Briones Harvest Festival is coming up on Saturday, October 20th. We are looking for many volunteers to do setup and/or cleanup, ticket sales, carnival game, face painting, food sales, assisting kids at the craft table, and more! Most shifts are just 1 hour. We would love to have students who are looking for community service hours. You can sign up to volunteer at the above link, or email Candice Wheeler at tanwheeler@gmail.com with any questions.

中学生和高中年的志愿者小时机会

10月20日星期六，下午2:30-5:30，Juana Briones小学，4100 Orme St.

注册：<https://www.signupgenius.com/go/10c0b4faba628a1fd0-harvest>

胡安娜布里奥内斯丰收节将于10月20日星期六举行。我们正在寻找许多志愿者进行设置和/或清理，门票销售，嘉年华游戏，脸部彩绘，食品销售，在工艺桌上协助孩子等等！大多数班次只有1小时。我们希望有正在寻找社区服务时间的学生。您可以通过以上链接注册志愿者，或者发送电子邮件至 tanwheeler@gmail.com 与 Candice Wheeler 联系。

T13 Hannah

Unity Day 2018: Wear ORANGE to show your support!

Wed, Oct 24, all PAUSD schools

When We Stand Together, No One Stands Alone. Palo Alto's 6th Annual Unity Day! PAUSD will celebrate Unity Day 2018 to show that our community is united against bullying, and promotes kindness towards all students. Each school will participate in its own way, so find out what your school is doing. Also, join in sending a message that we are united for kindness, acceptance and inclusion by wearing **ORANGE** on Wednesday, October 24th! More info: National PTA's [resolution against bullying](#), PAUSD's [Bullying Prevention page](#) and CAC's [Unity Day page](#).

) RUR@HU&RP P XQLW DQQRXQFHP HQW VHH5 HFHQWVWXHV RI WKH * XQQ & RQQHFMRQ

团结的一天 2018: 穿橘色去表示支持

星期三，十月二十四，全部 PAUSD 学校

如果我们团结，没有人是单独的。在 Palo Alto 第六个团结天，我们会庆祝去表示在 Palo Alto 我们都是反对欺负，我们都想促进善意对每一个学生。每一个学校会有不同的方式去表示这个目标。你应该去看看你小孩的学校会做什么。另外，在十月二十四号，大家要穿橘色去表示 PAUSD 对学生善良，而会包括所有的同学。如果还有问题：看 [国家PTA反对欺负的网站](#)，和 [PAUSD欺凌预防的网站](#)，和 [CAC的团结天](#)。

如果想看以前的公告，可以到 [这里](#) 去看